
CONCLUSIES VAN DE OPENBARE VERGADERING VAN DE COMMISSIE 
RAADSVOORBEREIDING VAN 2 SEPTEMBER 2014
Aanwezig:
Leden: 
CDA H. Koelman, I.C. Vink-Albrecht en J. Pijnaker-Kooter
VVD H. Werner, H. Mikkers
D66 F.J.M. Duits, S.J. Bier, H. van Dijk
GroenLinks G.M.M. Wehkamp
PvdA D. Kerkhoff

Bestuurders: P.J. Heiliegers, B.A. Graal, R. van Haeften en W. Westerman
Voorzitter: R.P. van Schie
Griffier: A.J. Kuijper

Mede-aanwezig: De heren Van Elst (afdeling Middelen) en De Vos (afdeling Ruimte) 

1. Opening, mededelingen en vaststellen van de agenda

De Voorzitter opent de vergadering. Er is bericht van verhindering van mevrouw Breed-
Vlaar en de heer Van Heese. Mevrouw Breed wordt vervangen door de heer Mikkers. 
 

2. Conclusies van de commissievergadering van 6 mei 2014

Bij de aanwezigen wordt de naam van de heer Werner bij het CDA vervangen door de heer 
Koelman. Aldus gewijzigd worden de conclusies vastgesteld. 

Naar aanleiding van de conclusies komen de volgende zaken aan de orde:
De vergunningaanvraag voor Molenaar (Penningsveer) is in behandeling. Is er een 
verplichting voor vrachtwagens (van Meerlanden) om op het parkeerterrein van de 
hockeyclub te parkeren?
De stand van zaken rond het Poldermanterrein is dat er een eerste aanzet van een 
intentieverklaring door drie partijen is getekend. De aanvulling nog niet, omdat daarmee door 
partijen wordt gewacht op de uitspraak van de Raad van State inzake SpaarneBuiten (een 
uitspraak die door de Raad van State weer met zes weken is verdaagd).  Consequenties van 
het eventueel niet doorgaan van de plannen voor de tijdelijke vergunning voor de AH-
supermarkt worden bekeken. 

3. Lijst van toezeggingen tot en met 24 juni 2014

Op de vraag van de heer Wehkamp (GroenLinks) wanneer actie wordt ondernomen voor de 
aanpassing van de straatnaamgeving/huisnummering Osdorperweg 1874 antwoordt de 
burgemeester dat het voor het eind van het jaar geregeld zal zijn. Het overzicht van 
contracten komt volgende maand naar de commissie. 

4. Spreekrecht

De heer Wempe, initiatiefnemer van de bouw van een tweede woning bij Lagedijk 12 spreekt 
in. Hij kan zich niet vinden in het voorstel van het college om de woning te plaatsen in de tuin 
naast de woning van zijn moeder, omdat de grond daar niet in zijn eigendom is. Hij is van 
oordeel dat hij positief heeft meegewerkt in het zoeken naar alternatieven, maar houdt 
uiteindelijk vast aan het eerste plan, waarbij eventueel (niet)vergunde schuren gesloopt 
worden. 
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A-stukken

     5. Weigeren verklaring van geen bedenkingen Lagedijk 12

De commissie is verdeeld over het voorstel van het college. D66, GroenLinks en PvdA 
steunen het voorstel om de bouw niet toe te staan op de door de aanvrager gewenste 
locatie. CDA wijst het voorstel af: deze partij is van oordeel dat de verklaring van geen 
bedenkingen afgegeven moet worden voor de oorspronkelijke locatie. VVD behoudt zich de 
mening voor en nodigt het college uit voor de raadsvergadering in gesprek te gaan met de 
aanvrager waarom de door hem gewenste locatie niet mogelijk is.
De voorzitter constateert dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de 
raadsvergadering van 30 september 2014 aanstaande. 

6. Ontwerp verklaring van geen bedenkingen Oranje Nassaustraat 38

Na bespreking constateert de voorzitter dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de 
raadsvergadering van 30 september 2014.

7. Planning toekomstperspectief gemeente Haarlemmerliede en Spaarnwoude

Na bespreking, waarin wethouder Van Haeften het CDA toezegt de opdracht aan 
WagenaarHoes toe te sturen, constateert de voorzitter dat het voorstel geagendeerd kan 
worden voor de raadsvergadering  van 30 september 2014.

8. Kadernota 2015/1e MARAP 2014/Bezuinigingsvoorstellen

De partijen hebben schriftelijk vragen ingediend en ook ter vergadering komen er nog 
vragen. Wethouder Graal zegt toe deze vragen schriftelijk te beantwoorden. Een voorstel 
van de PvdA om daarvoor een bijeenkomst voor de technische commissie te houden kan 
niet rekenen op de steun van de andere partijen. Voor volgend jaar is het wellicht wel een 
optie.
De voorzitter constateert dat met de toezegging dat de vragen schriftelijk worden beantwoord 
het voorstel geagendeerd kan worden voor de raad van 30 september 2014. 

9.  Aanpassen legestarieftabel

Wethouder Graal zegt toe de huidige bedragen voor de leges bekend te maken aan de 
raadsleden. Waarom voor een BIBOBverzoek een bedrag van € 1.750,- wordt gevraagd zal 
nog schriftelijk worden meegedeeld.
Met deze toezeggingen constateert de voorzitter dat het voorstel geagendeerd kan worden 
voor de raadsvergadering van 30 september 2014  

10.  Integraal Veiligheidsbeleid 2015-2018 

Na bespreking constateert de voorzitter dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de 
raadsvergadering van 30 september 2014. 

11.  Vaststellen Algemene Plaatselijke Verordening

Na bespreking van het voorstel constateert de voorzitter dat het geagendeerd kan worden 
voor de raadsvergadering van 30 september 2014. Burgemeester Heiliegers zegde de PvdA 
toe nog even te laten kijken naar een artikel dat in Haarlemmermeer wordt gehanteerd met 
betrekking tot opladen van elektrische auto’s. 
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12. Beschikbaar stellen krediet voor snelfietsroute

Na bespreking van het voorstel constateert de voorzitter dat het geagendeerd kan worden 
voor de raadsvergadering van 24 juni 2014.

B-stukken

13.  Collegeuitvoeringsprogramma
 
De commissie neemt kennis van het college-uitvoeringsprogramma, nadat diverse vragen en 
opmerkingen door burgemeester Heiliegers namens het college zijn beantwoord.   

      14.   Samenwerkingsverbanden

In het presidium zal besproken worden of er aanleiding is meer samenwerkingsverbanden en 
overlegvormen in het overzicht op te nemen. 

C-stukken

15.  Politieke vragen over toegezonden C-stukken

Wethouder Van Haeften beantwoordt enkele vragen over het C-stuk Centrum voor Jeugd en 
Gezin. De antwoorden op de door GroenLinks ingediende vragen over de offerteaanvraag 
Wmo zullen in de raadsinformatieavond in Heemstede over het sociaal domein aan de orde 
komen. 

Algemeen

16.  Rondvraag

De heer Van Dijk (D66) vraagt aandacht voor de slechts onderhoudstaat van het fietspad 
Inlaagpolder. Wethouder Graal zal het nagaan. De heer Duits (D66) vraagt of er actie van de 
gemeente te verwachten is op de nieuwe plannen voor een verbinding over water van 
IJmuiden naar Amsterdam. Wethouder Westerman antwoordt dat de gemeente in overleg zal 
gaan met provincie en andere partijen om ook een halteplaats voor deze watertaxi bij pont 
Buitenhuizen aan te kaarten. De heer Mikkers (VVD) wil weten welke stappen de gemeente 
zet om de overlast van het vliegen volgen NADP2  in Spaarndam en Haarlemmerliede te 
verminderen. Burgemeester Heiliegers heeft dit besproken in de vergadering van de CROS. 
Daar is toegezegd dat de betreffende werkgroep naar de klachten zal kijken. Ook wordt 
bezien welke juridische mogelijkheden er samen met Haarlem zijn als de tijdelijke 
vergunning wordt omgezet in een definitieve. 
Wethouder Van Haeften zal later terugkomen op het standpunt van de gemeente over hoge 
leges voor gastouders, dit naar aanleiding van een vraag van de heer Werner (VVD). 
Wethouder Westerman kan geen antwoord geven op de vraag van  de heer Werner (VVD) 
hoeveel ouderen in onze gemeente door nieuwe regelgeving geen plaats kunnen krijgen in 
een verzorgings- of verpleeghuis. De problematiek was al lang bekend. In de Wmo 
aanbesteding is hier rekening mee gehouden. 
Op de opmerking van de heer Koelman (CDA) dat er terughoudend gehandeld moet worden 
met het opleggen van geheimhouding zal de griffier bijhouden op welk moment de 
geheimhouding kan vervallen.
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17. Sluiting

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter onder dankzegging de vergadering. 

Vastgesteld in de openbare commissievergadering van 7 oktober 2014

De griffier, de voorzitter, 

A.J. Kuijper R.P. van Schie
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